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Närvarande:  Annika  Nilsson(ordf),  Lars  Dreja,  Görel  Ingner,  Lone  Mathiasson  (sekr).  
Ej  närvarande:  Anna-‐Karin  Rhodin,  Roger  Jönsson  (kassör)  
Plats  och  tid:  Centralgatan  7,  Örtofta,    kl  16.00.  

  

Ordförande  öppnade  mötet  och  hälsade  alla  välkomna.  

Föregående  protokoll:   Föregående  protokoll  gicks  igenom  utan  anmärkning  

Dagordning:   Dagordningen  fastställdes.  

Protokoll:   Protokoll  från  styrelsemöten  ska  justeras  av  både  justerare  och  av  
ordförande  snarast  efter  att  protokollet  är  renskrivet.  Därefter  läggs  det  på  
Byalagets  webbplats.  

Uppföljning   Restaurering  av  järnvägsbron  mellan  Örtofta  och  Väggarp  och  cykelväg    
Trygghetsvandring:   mellan  Örtofta  och  Lilla  Harrie  är  projekterat.  Kristoffer  Tonning  från  Eslövs  

kommun  är  ansvarig.  Längs  stigen  mellan  Väggarp  och  Lilla  Harrie  växer  det  
en  hel  del  jättelokor.  Vems  är  marken?  Annika  tar  frågan  med  kommunen  
för  att  eventuellt  få  ett  svar.  

   Järrnvägstunneln  är  målad.  Nya  armaturer  är  beställda.  Ansökan  om  vidare  
försköning  är  gjord.  

   Trafikverkt  träffar  inte  enskilda  personer  eller  föreningar,  kommunen  
kommer  istället  att  ta  kontakten  med  trafikverket.  

   Väggarp  får  ny  lekpark.  Är  budgeterat  för  detta  år.  

   Ännu  ingen  återkoppling  från  kommunen  gällande  Kävlingeån.  

Folkets  hus:   Bygglov  är  inlämnade  för  den  ursprungliga  ritningen.  ÖIS  söker  fondmedel  
för  de  pengar  som  saknas.    

Sockerbruket:   Uppföljningsmöte  kring  samverkan  mellan  sockerbruket  och  byalaget  
kommer  att  ske.  

Byaråd:   Genomgång  av  protokollet  från  byarådet.  Inga  kommentarer.  

Fibersatsning:   Fibersatsning  är  på  gång  i  Lilla  Harrie  och  Väggarp  och  de  har  anlitat  
företaget  Landnet.  Fibergrupp  Örtofta-‐Toftaholm  är  bildad.  Annika  är  deras  
kontakt  från  styrelsen.  Det  som  fibergruppen  tittar  på  är  de  företag  som  
kan  erbjuda  öppet  nätverk  där  man  själv  väljer  operatör.  Gruppen  
återkommer  när  de  har  fått  in  offerter  och  gått  igenom  dem.  

Julmarknad:   Marknaden  kommer  att  hållas  på  slottet  detta  år.  Samverkan  med  byalaget,  
Öis  och  slottsägarna.  Fler  säljare  är  välkomna  att  delta.  Ev  luciatåg.  Mer  
information  finns  på  byalagets  webbplats.  

     



  

      Protokoll  
      2014-‐09-‐21  
  

Sida  2  av  3  
  

  

Kraftringen:   Delar  av  styrelsen  har  träffat  Kraftringen  för  att  informera  om  bygden  och  
byalaget.  De  tackar  nej  till  att  sponsra  byalaget.  

Eget  postnr:   Förslag  har  inkommit  att  få  ändra  postadress.  Vi  tar  upp  det  på  årsmötet  för  
att  alla  ska  få  chansen  att  påverka.  

Informationsbrev:   Nytt  informationsbrev  kommer  att  läggas  ut  på  webbplatsen.  

Hemsidan:   Kalender  kommer  att  införas  på  hemsidan.  Förslag  att  lägga  ut  kort  
information  om  styrelseledamöter  med  foto,  vem  man  är  och  varför  man  
sitter  i  styrelsen.  Skickas  till  Annika.  

Ekonomi:   Idag  37  betalande  medlemmar.  13    i  Örtofta,  5  på  Toftaholm  och  19  i  
Väggarp.  Byalaget  har  ännu  inte  haft  några  utgifter.  

Årsmöte:   Annika  undersöker  frågan  om  lokal  för  årsmötet.  Agendan  sätts  vid  nästa  
styrelsemöte.  

Valberedning:   Tommy  har  lämnat  styrelsen  pga  flytt.  Ny  styrelseledamot  tas  in  via  
valberedningen.  

Övrigt:   Svenstorp  gods:  
Mycket  hög  ljudnivå  från  godset  vid  trösketider  som  pågår  dygnet  runt.  
Lone  gör  en  förfrågan  i  Facebookgruppen  om  hur  byarna  upplever  
ljudnivån.  

Cykelväg  Toftaholm:  
Det  finns  en  hel  del  växter  vid  cykelvägen  till  Toftaholm  som  växter  ut  över  
vägen.  Det  är  taggiga  växter  och  risk  för  att  få  dem  i  ansikte  och  på  kroppen  
är  överhängande.  Ärendet  tas  upp  med  vägföreningen.  

Parkering  station:    
Parkeringen  längs  vägen  vid  tågstationen  är  ej  en  pendlarparkering  men  
används  flitigt  av  dem  som  pendlar.  Parkeringen  nere  vid  fotbollsplanen  är  
däremot  parkering  för  pendlare.  Vissa  bilar  står  parkerade  i  flera  dygn  
fastän  att  det  är  en  24  timmars  parkering.  Diskussion  kring  vems  detta  
ärende  är  och  därför  kommer  frågan  att  gå  till  vägföreningen.    

Lekpark  Toftaholm:  
Styrelseledomat  har  haft  kontakt  med  kommunen.  Inget  nytt  har  tillkommit  
i  ärendet.    

Nästa  möte:     Hos  Annika,  Centralgatan  7  i  Örtofta,  den  16/11  kl  16.00.  

Mötets  avslut   Ordförande  avslutade  mötet.  
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Vid  protokollet  

  

  ..................................................................    

Lone  Mathiasson,  sekreterare  

  

  

Justeras  

  

  ..................................................................       ............................................................    

Annika  Nilsson,  ordförande      Görel  Ingner,  ledamot  


